
 

 

                              Częstochowa, dn.01.08.2024r. 

            

                Szanowny  Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

                                                                                    Prezydent Miasta Częstochowy 

                                                                                    za pośrednictwem 

                                                                                    Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 

 

Interpelacja 1/VIII 

Dotyczy: Wycinki drzew na terenie Żłobka Miejskiego. 

 Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny Miasta Częstochowy,  na podstawie 

art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, proszę o 

informacje dotyczące dzisiejszej wycinki drzew znajdujących się na terenie Żłobka 

Miejskiego przy Alei Armii Krajowej. Domyślam się, że wycinka związana jest z 

rozbudową żłobka, drzewa te jednak znajdowały się na skraju działki.  

1. Czy wycinka drzew w tym przypadku była konieczna, obecnie mamy okres lęgowy 

ptaków?  

2. Czy istniał projekt rozbudowy który nie wymagał wycinki drzew?  

3. Kto wydał zgodę na w/w wycinkę?  

          

          Z poważaniem  
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